
Het aantal personeelsleden is bij de bibliotheek in de laatste 
vijf jaar van nog geen tien tot een veertigtal toegenomen. Bij 
een volwaardige universiteitsbibliotheek is het aantal perso
neelsleden omstreeks honderd. Een snellere groei is echter niet 
mogelijk en voor een goede opbouw ook niet wenselijk. Die 
opbouw tot een goed samenwerkende gemeenschap vraagt 
voortdurend initiatief, aandacht en zorg. Ook in het verslag
jaar werden gemiddeld eenmaal per veertien dagen staf bespre
kingen gehouden. 

De huisvesting van de bibliotheek is niet veel verbeterd. In 
de panden aan de Keizersgracht kwam iets meer ruimte door 
verhuizing van het bureau en de administratie van de univer
siteit naar de Tesselschadestraat. Een grotere, maar koude, 
leeszaal werd voor de rechten ingericht. Een nieuwe leeszaal 
exegetica werd geopend. Maar de uitbreiding aan ruimte ving 
nauwelijks de groei van de collectie op. 

Zorgwekkend is de toestand der gebouwen aan de Keizers
gracht. De bibliotheek is ondergebracht op zolders, in kelders 
en op een aantal kamers op de tweede verdieping. Op de 
begane grond en op de eerste verdieping heeft men verbin
dingsgangen gemaakt en muren weggebroken om grotere 
zalen te maken. Bouwkundig is dit een geheel verkeerde con
ceptie, vooral nu met de jaren de belasting door de biblio
theek-op-zolder toeneemt. De muren vertonen scheuren, de 
balken zijn overbelast, schade door lekkage en vocht komt 
veelvuldig voor, aan brand moet men maar niet denken. 

Bij de nuchtere vermelding van deze realiteit moet ik consta
teren dat de plannen voor de nieuwbouw van de bibliotheek 
gedurende het grootste gedeelte van het verslagjaar in Den 
Haag hebben gelegen, dat aan deze plannen een en ander 
werd gewijzigd, dat daarover enig nader advies werd in
gewonnen en dat een beslissing over deze plannen in het 
vooruitzicht wordt gesteld. 

De bibliothecaris stelt zich met de bibliotheekstaf ten doel 
de bibliotheek te integreren in het werk der faculteiten en 
afdelingen. Over de wijze van deze integratie is ook in de 
verslagperiode veel gediscussieerd. Uitgangspunt daarbij is de 
zelfstandigheid van de bibliotheek en tevens de dienende 
functie er van. Om een goede verstandhouding tussen biblio
theek en de faculteiten, afdelingen, leden van de senaat en de 
wetenschappelijke staf te bevorderen, werd een begin gemaakt 
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